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Badania wykorzystania osocza ozdrowieńców
w leczeniu COVID-19

W prowadzonym od dwóch tygodniu przez naukowców z Uniwersytetu Medycznego we
Wrocławiu badaniu wykorzystania osocza ozdrowieńców w leczeniu COVID-19
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zabezpieczono już osocze dla wszystkich grup krwi. Badacze zachęcają do podjęcia
współpracy szpitale z regionu.

Projekt, który dotyczy zastosowania osocza ozdrowieńców w terapii chorych na COVID-19 wraz
z metabolomiczną i laboratoryjną oceną postępu terapii osoczem, w ramach tak zwanej szybkiej
ścieżki, został wybrany do finansowania przez Agencję Badań Medycznych.

Zakłada on, że osoby, które wyzdrowiały z COVID-19 wytworzyły przeciwciała, które neutralizują
wirusa. Pobranie osocza od takiej osoby i przetoczenie jej choremu zmagającemu się z chorobą może
pomóc w szybszym powrocie do zdrowia.

Badanie prowadzone są przez naukowców z Uniwersytetu Medycznego we Wrocławiu pod
kierunkiem prof. Grzegorza Mazura. Projekt prowadzony jest we współpracy z Regionalnym Centrum
Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa oraz Wojewódzkim Szpitalem Specjalistycznym im. J.
Gromkowskiego we Wrocławiu. Naukowcy zachęcają do udziały w tym przedsięwzięciu również inne
szpitale.

We wtorek Uniwersytet Medyczny we Wrocławiu podał, że do tej pory, dzięki zaangażowaniu udało
się zabezpieczyć osocze dla wszystkich grup krwi.

Prof. Grzegorz Mazur podkreślił, że wykorzystanie krwi ozdrowieńców w leczeniu COVID-19 jest
procedurą bezpieczną. „Co więcej, jest chyba najbardziej obiecującą z badanych obecnie metod
leczenia. Jej skuteczność potwierdzają obserwacje z przeszłych pandemii, w których była
wykorzystywana, a także aktualne doniesienia naukowe z Chin. Liczymy na udokumentowanie jej
działania także w Polsce” - powiedział naukowiec, który jest kierownikiem Katedry i Kliniki Chorób
Wewnętrznych, Zawodowych, Nadciśnienia Tętniczego i Onkologii Klinicznej UMW.

Wrocławscy naukowcy apelują do szpitali w regonie o wykorzystanie możliwości podania osocza
z krwi ozdrowieńców w procesie leczenia. „Każda jednostka włączona do programu otrzyma
szczegółowy protokół opisujący sposób: kwalifikacji biorcy, zamówienia osocza oraz leczenia i oceny
jego następstw” - poinformował Uniwersytet Medyczny.

Jak podano, cały czas prowadzony jest też nabór dawców. Osocze mogą oddać osoby pełnoletnie,
które przebyły objawowo lub bezobjawowo infekcję koronawirusem. 
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Twój blat w dygestorium nie spełnia Twoich

http://laboratoria.net/aktualnosci/32188.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32188.html


oczekiwań?
Mamy dla Ciebie rozwiązanie!
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Potrzebne regulacje dot. norm i zasad hałasu
turbin wiatrowych
Uważa prof. Anna Preis z Uniwersytetu Adama Mickiewicza.

 
24-04-2024

Naukowcy zbadali, jakie obrazy zapadają
częściej w pamięć
Wynika z badania opublikowanego w Nature Human Behaviour.
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Człowiek poprzez emisję gazów spowodował
ocieplenie
Przypomnieli członkowie Komitetu przy Prezydium PAN.
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Sztuczna inteligencja diagnozuje spektrum
autyzmu
Robi to lepiej niż specjaliści.
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Autonomiczne hulajnogi elektryczne
Mogłyby same wracać do punktów ładowania.
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Wydano pierwszy atlas geologiczny Księżyca
Zestaw map został wydany w języku chińskim i angielskim.

 
24-04-2024

http://laboratoria.net/aktualnosci/32184.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32184.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32184.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32183.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32183.html
http://laboratoria.net/edukacja/32182.html
http://laboratoria.net/edukacja/32182.html
http://laboratoria.net/aktualnosci/32181.html


Cechach psychopatyczne, a hałaśliwe
samochody
Nowebadania profesor psychologii Julie Aitken Schermer .
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